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  »نخستين اجلاس جهاني شوراها و شهرداران 2016« با مجوز رسمي 
رياس��ت جمهوري 30 و 31 تير ماه در مركز همايش هاي بين المللي برج 
ميلاد تهران برگزار مي ش��ود. منصور روشناس��ي، معاون اجرايي و اداري 
شوراي عالي استان ها در اين باره گفت: اين اجلاس فرصت مغتنمي براي 
شركت هاي فناور در حوزه شهر و خدمات شهري است و اين شركت ها قادر 
خواهند بود خدمات، محصولات، نوآوري، تكنولوژي و ايده و خلاقيت خود 
را در نمايشگاه جنبي اين اجلاس در برج ميلاد، دركنار ساير شركت هاي 
معتبر داخلي و خارجي و همچنين در سالن ويژه با عنوان سالن فناوري و 

تكنولوژي نوين، معرفي و ارائه كنند. 
  اس��دالله جولايي، مديرعامل س��تاد ديه 
كش��ور گفت: با تلاش كميته صلح و سازش 
ستادهاي ديه شعب استاني شكات و اولياي 
دم از مجموع طلب 7 ه��زار و 221 ميليارد 
ريالي خود با رضايت كامل از دريافت مبلغي 
معادل 278 ميليارد تومان گذشت كرده اند. 
اسدالله جولايي در تشريح آمار زندانيان آزاد 

شده از سوي ستاد گفت: از رمضان سال 69 تا پانزده ارديبهشت ماه امسال 
تعداد 93 هزار و 842 زنداني واجد ش��رايط كمك به همت ستاد ديه آزاد 
شده اند كه سال 90 با استخلاص 12 هزار و 783 زنداني بيشترين آزادي 
و سال هاي 75 و 77 به طور مش��ترك با آزادي 159 زنداني ديه كمترين 

ميزان آزادي را داشتيم. 
  شرايط پرداخت مستمري از كارافتادگي به بيمه شدگان تأمين اجتماعي 
از سوي اين سازمان اعلام شد. بر اساس قوانين سازمان تأمين اجتماعي، در 
صورتي كه بيمه شده اين سازمان طبق نظر كميسيون پزشكي 66درصد 
و بيش��تر از توان خود براي كار را از دس��ت داده باش��د، چه اين صدمه بر 
اثر حوادث ناش��ي از كار و بيماري حرفه اي باش��د يا اينكه بر اثر حوادث و 
بيماري هاي عادي بيمه ش��ده باش��د، از كار افتاده كلي شناخته مي شود. 
همچنين در صورتي كه از كارافتادگي بيمه شده بين 10 تا 33 درصد باشد 
و بيمه شده بر اثر حوادث ناشي از كار دچار آس��يب شده باشد استحقاق 
دريافت غرامت مقطوع نقص عضو را خواهد داش��ت. اگ��ر ميزان كاهش 
توانايي كار بيمه شده بر اساس نظر كميسيون پزشكي بين 33 تا 66 درصد 
باشد، در صورتي كه صدمه وارده به بيمه شده بر اثر حوادث ناشي از كار باشد 

وي از كار افتاده جزئي ناشي از كار شناخته مي شود. 
  متخصصان طب سنتي با بيان اينكه روزه داري براي افراد چاق بسيار 
نافع اس��ت و حذف ناهار و مصرف نوش��يدني هاي با مزه ملس يا ترش 
مثل آب انار، آب گريپ فروت، شربت آبليمو و عسل يا آش آبغوره و آب 
زرشك براي اين افراد نوعي درمان محسوب مي شود، معتقدند چاق ها 
ترجيحاً شام را سر شب بخورند و از غذاهاي گروه خشك يا سرد و خشك 
مثل عدسي با گندم و گلپر يا خوراك ماش و گندم استفاده كنند، البته 
غذاهاي آبدار هم براي افراد با چاقي گرم و  تر و براي افراد با چاقي س��رد 

و  تر مناسب نيست. 
  دبيركل ش��وراي عالي آموزش و پرورش از ارائه 150 رشته كارودانش 
در دوره دوم متوسطه خبر داد. مهدي نويد ادهم افزود: در راستاي تحقق 
اهداف س��ند تحول بنيادين آموزش و پرورش و برنامه درسي ملي جدول 
عناوين رشته هاي مهارتي شاخه كارودانش و ساعات استانداردهاي مهارتي 
در كميسيون برنامه هاي درسي و تربيتي شوراي عالي آموزش و پرورش 

تصويب شده است. 
  مشاور امور بانوان ستاد امر به معروف و نهي از منكر گفت: ستيز با اسلام 
در قالب حركت خزنده بهائيت كه حامياني جز رژيم صهيونيستي ندارند، 
فضاي توهين به مقدسات را ايجاد كرده اس��ت. طهورا نوروزي ادامه داد: 
افرادي كه ادعاي روشنفكري دارند، اولين و ابتدايي ترين ادبيات روشنفكري 
را كه احترام به مقدس��ات افراد در جهان اس��ت ناديده مي گيرند، آن هم 
موضوع مقدسي مثل امام حس��ين)ع( كه فراادياني است، به عبارتي امروز 
مسيحي و زرتشتي و بس��ياري از اديان زير پرچم اين بزرگوار ارادتمندي 

دارند و اين حركت ها، اقدامات غيرفطري و ضدديني است. 

 جلوگيري از ترد د 10 ميليون خودرو و موتورسيكلت فرسوده با راه اندازي سامانه يكپارچه معاينه فني 

  »سيمفا« تردد خودروهاي آلوده کننده  را محدود می کند 
با توجه به اينكه 82 درص�د از آلايندگي ها و 
آلودگي ها توسط وسايل نقليه ايجاد مي شود 
و ميزان قابل توجهي از تصادفات به دليل تردد 
خودروهاي فرس�وده و نقص خودروهاس�ت 
ايجاد س�امانه يكپارچه معاينه فني )سيمفا( 
علاوه بر جلوگي�ري از جعل و تقلب در صدور 
برگه معاينه فني اين امكان را فراهم مي سازد 
تا خودرو هاي�ي كه مراكز معاين�ه فني را دور 
مي زنند، كنترل ش�وند و زمينه براي اجراي 
طرح هاي ترافيكي همچ�ون طرح »محدوده 
كاهش« براي تسهيل بار ترافيكي و جلوگيري 
از تردد خودروهاي آلوده كننده فراهم شود. 
تردد حدود 10 ميليون خودرو و موتورسيكلت 
فرسوده در معابر شهري و برون شهري علاوه بر 
توليد آلودگي و آلايندگي بنا بر گفته پليس گاه تا 
30 درصد در افزا يش تصادفات نقش آفرين است. 
بر اين اساس از يك س��و تردد اين وسايل نقليه 
ضمن تخريب محيط زيست و به خطر انداختن 
سلامت شهروندان سبب افزايش تصادفات شده و 
ضرر هاي اقتصادي مادي بسياري بر جا مي گذارد 
و از س��وي ديگر زمينه جعل و افزايش تخلفات 

ديگري را فراهم مي سازد. 
  دستگيري 300 جاعل معاينه فني 

 در حالي كه در كش��ور 451 مركز معاينه فني 
فعال اس��ت، برخي افراد س��ود جو با جعل برگه 
معاينه فني يا برخي مراكز ب��ا داير كردن مراكز 
غير مجاز از ش��هروندان در قب��ال دريافت پول، 
كلاهبرداري مي كنند و براي خودرو هاي فرسوده 
و داراي نقص فني برگه جعلي معاينه فني صادر 
مي كنند كه اين اقدام علاوه بر به خطر انداختن 
جان سرنشينان خودروها براي ساير شهروندان 
و رانن��دگان ني��ز ايج��اد مش��كل مي كند كه 
خسارت هاي جاني و مالي در رأس اين پيشامد ها 

قرار دارد. در اين زمينه معاون امور شهرداري هاي 
سازمان شهرداري ها و دهياري هاي كشور درباره 
برخورد با جاعلان مدارك معاينه فني گفت: در 
استان هاي تهران و البرز با همكاري پليس و اداره 
اطلاعات 300 جاعل مدارك معاينه فني خودرو 
همزمان دس��تگير ش��دند و با جاعلان برخورد 

جدي صورت مي گيرد. 
علي نوذرپور با اش��اره به اينكه به استناد بند 5 
الحاقي ماده 32 قانون كه در 14 دي ماه سال 93 
مصوب شد معاينه فني خودروها اجباري است، 
افزود: در مراكز معاينه فني آزمون هاي زيس��ت 
محيطي و ايمني خودرو و همين طور تست ترمز 
و لغزش جانبي خودرو كه مربوط به ايمني خودرو 
مي شود گرفته خواهد شد و تاكسي ها نيز هر بار 
كه براي تمديد دفترچ��ه مراجعه مي كنند بايد 

دفترچه معاينه فني داشته باشند. 

 كنترل و كاهش تخلفات با »سيمفا«
»سيمفا«، س��امانه يكپارچه معاينه فني خودرو 
است كه براساس مصوبه دولت راه اندازي شده و در 
ساختار وزارت كشور مستقر است. در اين زمينه 
معاون امور شهرداري هاي سازمان شهرداري ها و 
دهياري هاي كش��ور گفت: تمامي مراكز معاينه 
فني خودرو به اين سامانه متصل هستند و پليس 

نيز به اين سامانه متصل شده است. 
نوذرپور افزود: هنگامي كه پليس به سيمفا وصل 
ش��ود، در صورتي كه ماش��يني به مراكز معاينه 
فني مراجعه نكند، نمي تواند در سطح شهر تردد 
كند و پلي��س مي تواند به راحت��ي از طريق اين 
سامانه نسبت به اعمال قانون اقدام كند و نهايتاً 
از تردد خودروهاي فاقد معاينه فني در س��طح 
شهر جلوگيري مي ش��ود. به دنبال آن هستيم 
كه مراكز معاين��ه فني خودرو ب��ه دوربين هاي 

پلاك خوان متصل ش��وند و با اي��ن اقدام پليس 
راحت تر مي تواند اعمال قانون كند. 

  كاهش ترافيك با اجراي »سيمفا«
  با فراهم شدن زير س��اخت ها براي معاينه فني 
يكپارچه اج��راي برخ��ي طرح ه��اي ترافيكي 
براي تس��هيل در آمد و ش��د ش��هري همچون 
طرح »مح��دوده كاهش« ك��ه در آن خودرو ها 
براسا س ميزان توليد آلودگي اجازه تردد در معابر 
ش��هري را مي يابند، براي كاهش ترافيك درون 
ش��هري اجرايي مي ش��ود. به گفته معاون امور 
شهرداري هاي سازمان شهرداري ها و دهياري هاي 
كش��ور معاينه فني خودروها قطع��اً در كاهش 
آلودگي هواي ش��هر تأثيرگذار اس��ت و مي توان 
در آينده معاينه فن��ي را به دو بخش خودروهاي 
س��بز و زرد تعريف كرد تا تنها خودروهاي سبز 
بتوانند در مح��دوده طرح ترافي��ك تردد كنند.  
وي اظهار داش��ت: تا زماني كه معاينات فني به 
صورت برگه و برچسب است، امكان تخلف وجود 
دارد. ش��هروندان مي توانند در صورت مشاهده 
تخلف در مراك��ز معاينه فني به ش��ماره پيامك 
30007111 تخل��ف صورت گرفت��ه را گزارش 
دهند. ش��هروندان در صورت مراجعه به س��ايت 
WWW. SYMFA. MOI. IR  مي توانن��د 
از صحت گواه��ي معاينه فني خ��ودرو و ميزان 

آلايندگي خودروي خود اطلاع پيدا كنند. 
 نوذري افزود: تمامي آزمون هاي صورت گرفته در 
مراكز معاينه فني خودرو به صورت مكانيزه انجام 

و نتيجه حاصله به »سيمفا« منتقل مي شود. 
معاون امور شهرداري هاي سازمان شهرداري ها 
و دهياري ه��اي كش��ور اف��زود: معاين��ه فني 
موتورسيكلت ها نيز اجرايي مي شود و در مراكز 
معاينه فني خط معاينه فني موتورسيكلت ها نيز 

راه اندازي خواهد شد. 

  چراغ جشنواره سبز به جاي
 احياي محيط زيست روشن شد

 روز گذشته رئيس سازمان حفاظت از محيط زيست در آستانه هفته محيط 
زيست در جمع خبرنگاران رسانه حاضر شد تا از كارنامه خود در حفاظت 
از محيط زيست دفاع كند. وي در ميان سخنان خود از روشن كردن چراغ 
جشنواره سبز محيط زيست براي حفاظت از محيط زيست خبر داد و گفت: 
توانستيم بعد از 10 سال جشنواره فيلم  سبز را احيا كنيم. در اين جشنواره 
يك هزار و 200 فيلم ارائه شد و 41 كشور در آن شركت كردند. همچنين 
100 كارگاه آموزشي در كل كشور برگزار شد. تلاش مي شود اين جشنواره 

در سال آينده نيز برگزار شود.
اين س��خنان ابتكار در حالي بيان مي ش��ود كه كارنامه حفاظت از محيط 
زيست پر از مس��ائل حاش��يه اي و غيرمهم در زمينه حفظ محيط زيست 
است؛ از گرد و غبار كه در چشم مردم 22 استان فرو مي رود تا جنگل هايي 
كه هر روز به عناوين مختلف تخريب و از ميزان آن كاسته مي شود. در حوزه 
منابع آبي هم كارنامه اي درخش��ان و شفاف  مش��اهده نمي شود؛ نابودي 
تالاب ها در حالي سرعت گرفته است كه كنوانسيون رامسر نام ايراني آن را 
با خود يدك مي كشد و در جهان جز اخبار تخريب تالاب ها و درياچه ها و 
اكوسيستم هاي آبي خبري منتشر نمي شود، دست آخر هم جوايز محيط 
زيست به عملكرد ابتكار در سازمان حفاظت از محيط زيست تعلق مي گيرد! 
در حقيقت سازمان محيط زيست با چالش هاي دروني درگير بوده و تاكنون 
نتوانسته است براي محيط زيست، سازماني با چارت مشخص و در خور آن 

تعريف، تدوين و تبيين كند.
اگر تلاش هاي عده اي از محيط بانان دلس��وز در دل اين سازمان در نقاط 
دورافتاده و صعب العبور نبود، چيزي از محيط زيس��ت و جانوران و تنوع 

زيستي آن باقي نمي ماند تا فرد اول سازمان به افتخارات خود ببالد.
هر چند امس��ال به دليل عنايت و موهبت الهي باران در اكثر نقاط كشور 
زمين هاي تش��نه را س��يراب كرد ولي باز هم 10 درصد از خاك كشور در 
هلاك يك قطره آب در له له است، سراب همچنان اراضي و جنگل و مراتع 
كشور را تهديد مي كند و از فردي كه بيشتر مشكلات را در تخريب محيط 
زيست به زمين دولت قبل مي اندازد چه انتظاري بايد داشت تا از كارنامه 

سال ها حضور در سازمان دفاع كند؟
روزي نيست كه يك خبر ناگوار از تهديد محيط زيست، تخريب اراضي و 
منابع و تلف شدن جانوران منتشر نشود. گويا اخبار محيط زيست از نظر 
منفي در رأس اخبار منتشر شده قرار دارد. به دليل نگاه سليقه اي سازمان 
حفاظت از محيط زيست ش��كارچيان هر روز بخشي از جانوران كمياب و 

ناياب را سلاخي مي كنند و فقط افسوس باقي مي ماند.
ارزيابي هاي زيست محيطي به عنوان عامل بازدارنده  از تخريب در استفاده 
از محيط زيست انجام مي ش��ود ولي در اجراي طرح ها و پروژه هاي عظيم 
كنار گذاشته مي شود. اين امر تا آنجا ادامه پيدا كرد كه معاون انساني اين 
سازمان از بي اعتنايي به طرح ها و ارزيابي هاي زيست محيطي سازمان در 

دستگاه هاي مختلف و همسوي دولت خبر داد.
فراموش نمي كنيم كه در دوره اول رياست خانم ابتكار زماني كه مي خواست 
اين پس��ت را بعد از دو دوره تحويل بدهد، در پاس��خ به پرسش خبرنگار 
»جوان« مبني بر اينكه شما سال ها در محيط زيست فعال بوديد به كدام 
حيوان و جانور علاقه داريد، رئيس وقت س��ازمان حفاظت محيط زيست 
گفتند در ميان گياهان به لاله واژگون و در ميان حشرات زنبور عسل و در 
ميان جانوران »يوز ايراني« مورد علاقه من اس��ت اما حالا پس از سال ها 
دوباره در اين بحث بايد پرسيد از اين علاقه چه چيزي باقي مانده است و 
ش��ما با تجربه خود چه كرده ايد كه همه از محيط زيست بريده اند مگر نه 

آنكه دولت، خود را دولت دوستدار محيط زيست مي داند.

اولتيماتوم يك ساله به تلگرام براي استقرار ديتاها در ايران
 شوراي عالي فضاي مجازي، شركت هاي خارجي پيام رسان را ملزم كرد براي ادامه فعاليت خود

 همه اطلاعات مرتبط با ايرانيان را به داخل منتقل كنند
بع�د از ورود ان�واع ش�بكه هاي مج�ازي 
همچون»وايب�ر« ، »وات�س آپ«، »لاين« و... 
به ايران، ناگهان ش�بكه اي قد عل�م كرد كه 
توانس�ت خيل كثيري از ايراني�ان را به خود 
مش�غول كند؛ ش�بكه اجتماعي تلگ�رام كه 
از همان ابت�دا حرف و حديث ه�ا در موردش 
زياد بود. با اينكه معلوم بود هدف مؤسس�ين 
اين ش�بكه بس�يار فراتر از آن چيزي  اس�ت 
كه به چش�م مي آم�د ام�ا گويي مس�ئولان 
نمي خواستند ابعاد و تأثيرات سوء فرهنگي و 
جاسوسي اين شبكه را باور كنند. با اين تفاسير 
در مي�ان تمام ش�بكه هاي مج�ازي گرايش 
به ش�بكه پيام رس�ان تلگ�رام در اي�ران به 
حدي افزايش يافت�ه كه به اعت�راف آمارها، 
ح�دود 12 درص�د از پهن�اي بان�د اينترنت 
كش�ور در اختيار آن اس�ت و اين س�ايت در 
رتبه 1۴ دسترس�ي از طريق وب و رتبه 20 از 
طريق دسترس�ي موبايل در ايران قرار دارد. 
در اين اوضاع و احوال هش�دارها و نگراني ها 
آنقدر بالا گرفت كه شوراي عالي فضاي مجازي 
را مجبور كرد تا در جلسه اخير خود طرحي را 
مصوب كن�د كه براس�اس آن، ش�ركت هاي 
خارجي پيام رسان فعال در داخل ايران را ملزم 
می كند تا براي ادامه فعاليت خود همه اطلاعات 
و فعاليت مرتبط با شهروندان ايراني را به داخل 
منتقل كنند. از اين رو شبكه تلگرام نيز بايد 
اطلاعات كارب�ران ايراني را به داخل كش�ور 
بياورد. البته پيش از اين ني�ز وزير ارتباطات 
و فناوري اطلاعات از درخواست براي انتقال 
س�رورهاي تلگرام به اي�ران خب�ر داده بود. 
 يكي از دغدغه هاي ج��دي رهبر معظم انقلاب 
در ش��رايط فعلي انقلاب اسلامي موضوع فضاي 
مجازي است. ايش��ان در اين زمينه مي فرمايند: 
»اهميت فضاي مجازي به اندازه انقلاب اسلامي 
است. « معظم له در بيانات خود در ديدار اعضاي 
ش��وراي عالي فضاي مج��ازي از فضاي مجازي 
به عنوان قدرت ن��رم ياد كرده بودن��د كه داراي 
اثرگذاري بسيار بالا در عرصه هاي مختلف اعم از 
فرهنگ، سياست، اقتصاد، سبك زندگي، ايمان، 

اعتقادات ديني و اخلاقيات است. 
  تلگرام در قرق ايرانيان

بررس��ي هاي جهاني درب��اره اس��تفاده كاربران 
فضاي مجازي از ش��بكه اجتماعي تلگرام نشان 
مي دهد كه بالغ ب��ر 80/5 درص��د كاربران اين 
شبكه را ايراني ها تش��كيل مي دهند، به نحوي 
كه كاربران ايراني از طريق وب 44/3 درصد و از 
طريق موبايل 80/5 درصد كاربر اين اپليكيشن 
پيام رسان هستند. اين در حالي است كه شبكه 
روس��ي تلگرام در كشور روس��يه آنطور كه بايد 
محبوب نيست و 11/3درصد كاربران اين شبكه 
اجتماعي از طري��ق وب و 5/5 درص��د كاربران 
موبايل، روس��ي هس��تند. كاربران ايتاليايي نيز 
رتبه سوم اس��تفاده كنندگان از تلگرام را بعد از 
ايران و روسيه در اختيار دارند كه البته استفاده 
از اين اپليكيشن پيام رسان در اين كشور ميان 
يك تا 4/5 درصد اعلام شده است.  براين اساس و 

با توجه به اهميت صرف زمان و استفاده كاربران 
ايراني از اين شبكه مجازي و ساير پيام  رسان هاي 
آنلاين و ني��ز انتقاداتي كه اخيراً از س��وي مقام 
معظم رهبري نسبت به عملكرد وزارت ارتباطات 
و ش��وراي عالي فضاي مجازي درباره صيانت از 
فضاي مجازي مطرح شد، ش��نبه شب گذشته 
شوراي عالي فضاي مجازي محور جلسه خود را 
به اين موضوع اختصاص داد و مقرر كرد اطلاعات 
كاربران ايراني شبكه هاي اجتماعي بايد به داخل 

كشور منتقل شود. 
  يك سال زمان براي مديريت شبكه ها

شيفتگي به تلگرام و تأكيدات و نگراني هاي مقام 
معظم رهب��ري در م��ورد فضاي مج��ازي كه در 
حال حاضر به معضل بزرگي ب��راي جامعه ايران 
تبديل شده است باعث شد ش��وراي عالي فضاي 
مجازي به رياست حجت الاسلام حسن روحاني، 
رئيس جمهوري، مصوبه اي داش��ته باش��د مبني 
بر اينكه همه ش��بكه هاي پيام رسان برخط فعال 
كشور ظرف يك سال آينده انبارش يا ذخيره سازي 
داده هاي )ديتا( خود را در داخل كشور انجام دهند.  
در اين جلسه شركت هاي خارجي پيام رسان فعال 
در داخل كه تلگرام را هم شامل مي شود براي ادامه 
فعاليت خود ملزم خواهند ش��د همه اطلاعات و 
فعاليت مرتبط با ش��هروندان ايران��ي را به داخل 
منتقل كنند.  همچنين در پي بررس��ي وضعيت 

پيام رس��ان هاي اجتماعي با تكيه ب��ر رهنمودها 
و دغدغه هاي مقام معظم رهب��ري در مركز ملي 
فضاي مجازي، س��ند در اولويت ق��راردادن اين 
مباحث در جلسه بررسي و بخش هايي از آن، توسط 
اعضاي شورا تصويب شد.  بر اين اساس قرار شد به 
تدريج و طي يك دوره گذار يك ساله، شبكه هاي 
پيام رس��ان بومي در داخل ادامه يابد و با حمايت 
و ارائه تسهيلات به اين ش��بكه ها، شرايط رقابتي 
با ش��بكه هاي برخط خارجي فراهم ش��ود.  البته 
پيش از اين نيز وزير ارتباطات و فناوري اطلاعات 
از درخواس��ت براي انتقال س��رورهاي تلگرام به 
ايران خبر داده بود كه با نقده��اي زيادي مواجه 
شد، از جمله اينكه چطور تلگرام قبول خواهد كرد 

سرورهاي خود را به ايران منتقل كند؟
  تلگرام شبكه اي صهيونيستي

اكثر مردم بر اين باورند كه شبكه تلگرام شبكه اي 
روس��ي، داراي امنيت بالاس��ت كه س��رورهاي 
آن مثلًا در كش��ور روسيه اس��ت، درصورتي كه 
اين ش��بكه متعلق به »مايكل ميري لاشويلي« 
س��رمايه گذار و مالك ميلياردر يه��ودي و تيم 
صهيونيستي وي است اما خود وي فردي روس 
تبار اس��ت كه البته در حال حاضر تحت تعقيب 
روسيه است و در حقيقت اين فرد ارتباط بسيار 
نزديكي با موساد، سازمان سيا و صهيونيست ها 
دارد و با آژانس امنيت ملي امريكا)nsa( قرارداد 

همكاري و تبادل و فروش اطلاعات دارد كه اين 
مسئله موضوعي علني و آشكار است.  در همين 
رابطه قائم مقام مركز فضاي مجازي سازمان بسيج 
با بيان اينكه مبناي همه ش��بكه هاي اجتماعي 
بيگانه جاسوسي و اس��تخراج و پايش اطلاعات 
كاربران است، در خصوص علل افزايش محبوبيت 
فضاي مجازي در ايران معتقد است: »ويژگي هايي 
همچون ارزان قيمت بودن، قابليت شبكه سازي، 
جذب مخاطب، ديده ش��دن توسط آحاد مردم 
و س��رعت عمل بالا  از جمله دلاي��ل محبوبيت 
فزاينده اين شبكه ها اس��ت.« رسول شكري نيا، 
علت عدم مبارزه با اين ش��بكه صهيونيستي در 
ايران را برخي ديدگاه هاي سياس��ي و اجتماعي 
عنوان ك��رد و ادامه داد: »براي امنيت كش��ور و 
كاربران، بايد مانند بسياري از كشورها در مقابل 
اين شبكه هاي ارتباطي خارجي ايستاد و با تقويت 
توانمندي هاي بومي و شبكه هاي اجتماعي ايراني 
از اين ظرفيت اس��تفاده كرد.« وي افزود: »البته 
نرم افزارهاي داخلي نيز باي��د توانايي و ظرفيت 
جايگزيني داش��ته باش��ند و علاوه بر گرافيك و 
س��رعت داده پردازي، توان رقابت ب��ا ديگران را 
داشته و حتي از افزونه هاي بيشتري هم برخوردار 
باشند تا مردم كه الان بخشي از كارهاي روزانه 
خود را در اين شبكه ها انجام مي دهند، بتوانند از 

ظرفيت شبكه هاي ايراني استفاده كنند.«
  آينده نگري رهبري

كمتر از يك س��ال پيش يعني در ش��هريورماه 
1394 بود كه حض��رت آي��ت الله خامنه اي در 
ديدار رئيس جمهور و اعضاي شوراي عالي فضاي 
مجازي، اين ش��ورا را مركز اصلي سياستگذاري 
آگاهانه، مسئولانه و مقتدرانه در خصوص فضاي 
مجازي خواندند و با اشاره به گسترش روزافزون 
و پرسرعت پديده عظيم و بي نظير فضاي مجازي 
تأكيد كردند: »باي��د با اس��تفاده از توانايي ها و 
اس��تعدادهاي جوان كش��ور و با سياستگذاري 
صحيح و اقدامات س��نجيده و هماهنگ و بدون 
از دس��ت دادن زمان به س��مت خروج از حالت 
انفعال در عرصه فضاي مج��ازي، و حضور فعال 
و تأثيرگ��ذار و توليد محتواي اس��لامي متقن و 
جذاب حركت كنيم.« رهبر انقلاب با اش��اره به 
تأثيرگذاري گس��ترده فضاي مجازي به عنوان 
يك قدرت نرم فوق العاده در عرصه هاي مختلف 
از جمله فرهنگ، سياست، اقتصاد، سبك زندگي، 
ايم��ان، اعتقادات دين��ي و اخلاقي��ات، بر لزوم 
طراحي مناسب و دقيق براي حفظ حريم امنيت 
فكري و اخلاق��ي جامعه در اي��ن عرصه تأكيد 
كردند و افزودند: »لازمه حضور فعال و تأثيرگذار 
در فضاي مجازي، »تمرك��ز در تصميم گيري«، 
»جديت در اج��را بدون از دس��ت دادن زمان«، 
»هماهنگ��ي مي��ان دس��تگاه ها« و »پرهيز از 

موازي كاري و تعارض« است.«
حال باي��د منتظر ب��ود و ديد اين ب��ار مصوبات 
ش��وراي عالي فضاي مج��ازي به كج��ا منتهي 
مي ش��ود و چقدر زمان لازم اس��ت تا در عمل، 
شبكه هاي مجازي مديريت شوند و ايران نيز در 

اين عرصه حرفي براي گفتن داشته باشد. 

س�لام برش�ما مخ�اطبان هميش�گي »جوان«. دلگويه هاي شما 
عزيزان را از طريق ش�م�اره 88۴98۴۴0 شنوا و پ�ذيرا هستيم. 
اين ستون را مس�ئولان و مديران با حساس�يت ويژه مي خوانند.

     خودروي صفر داخلي و تعميرات ميليوني
نام محفوظ – تهران: خرداد ماه سال 94 يك دستگاه خودروي تيبا 
صفر خريدم كه درهاي آن خوب بسته نمي شد در عوض كاپوتش در 
موقع حركت به طور ناگهاني باز مي شد. براي گارانتي اوليه به نمايندگي 
مراجعه كردم اما هيچ اقدامي براي رفع ايرادات خودرو انجام نشد و به 
خاطر تعويض روغن و تيغه شيشه پاك كن هم 90 هزار تومان گرفتند. 
حالا به علت بي كيفيتي قطعاتي كه روي آن نصب شده سوپاپ ها و ميل 
اسبكي آن دچار آسيب شديد شده و حدود 2 ميليون تومان هزينه روي 
دست ما گذاشته. سؤالم اين است كه با توجه به تأكيدات مقام معظم 
رهبري در خريد كالاهاي ساخت وطن، چرا خودروسازان با دهن كجي 

به مصرف كننده، به توليدات شان ادامه مي دهند؟ 

 با بهره برداري از دستگاه پيشرفته نويگيشن
در بيمارستان خاتم الانبيا)ص(

درمان جانبازان تسريع مي شود
تس�ريع و تكمي�ل س�ير درمان�ي جانب�ازان و ايثارگ�ران 
ب�ا اس�تفاده از تكنول�وژي روز دني�ا از برنامه ه�اي بني�اد 
اس�ت.  درم�ان  ح�وزه  در  ايثارگ�ران  ام�ور  و  ش�هيد 
به گزارش »جوان«، حجت الاس��لام والمس��لمين س��يد محمد علي 
شهيدي، نماينده ولي فقيه و رئيس بنياد ش��هيد و امور ايثارگران در 
مراس��م آغاز به كار دستگاه پيشرفته نويگيش��ن)navigation( در 
بيمارس��تان خاتم الانبيا بر لزوم به كارگي��ري جديدترين فناوري ها 
براي درمان ايثارگران كش��ور تأكيد كرد و گفت: اس��تفاده از بهترين 
متخصصين خارج��ي در امر درمان ايثارگران در داخل كش��ور زمينه 
انتقال دانش روز پزشكي به متخصصان داخلي را فراهم مي كند ضمن 
اينكه صرفه جويي ارزي در راس��تاي تحقق اقتصاد مقاومتي را نيز به 

دنبال دارد. 
در اين مراسم معاون بهداشت و درمان بنياد شهيد و امور ايثارگران نيز 
در خصوص ويژگي هاي اين دستگاه پيشرفته گفت: با استفاده از اين 
دس��تگاه عمل هاي جراحي خاص در زمينه ارتوپدي، مغز و اعصاب و 
گوش و حلق و بيني انجام خواهد شد و نياز كشور به اعزام جانبازان براي 

درمان به كشورهاي خارجي مرتفع خواهد شد. 
دكتر عباسپور افزود: با استفاده از اين دستگاه مي توان اعمال جراحي 
بسيار سخت براي درمان سرطان مغز و خارج كردن تومورهاي مغزي 
را كه در قاعده جمجمه قرار دارند، انجام داد. همچنين دسترس��ي به 
كانون هاي صرع كه در قسمت هاي عمقي مغز قرار دارند با استفاده از 

اين دستگاه ميسر خواهد بود. 
لازم به ذكر است در روزهاي آتي با حضور متخصصان خارجي چند 
عمل جراحي با استفاده از اين دستگاه در بيمارستان خاتم الانبيا)ص( 
به منظور انتقال دانش و آموزش متخصص��ان داخلي انجام خواهد 

شد. 

واكنش آموزش و پرورش به شهريه هاي 20ميليوني 
با هيچ مدرسه اي مماشات نخواهيم كرد

مديركل س�ازمان مدارس غيردولتي وزارت آموزش و پرورش در 
واكنش به شهريه هاي 20 ميليوني اين مدارس گفت: در اين باره هيچ 
كوتاهي انجام نمي دهيم و با هيچ مدرسه اي مماشات نخواهيم كرد. 
مجتبي زيني وند در مقابل اين ادعاي برخي والدين كه بعضي مدارس 
غيردولتي در هن��گام ثبت نام مبالغ خ��ارج از ع��رف از والدين طلب 
مي كنند، با اين مدارس چه برخوردي مي كنيد، خاطرنش��ان كرد: در 

اين خصوص هيچ كوتاهي انجام نمي دهيم. 
وي در واكنش به مطالبي در خصوص وجود شهريه هاي 20 ميليوني 
در مدارس گفت: امسال اين موضوع به يك دغدغه براي تمام مجموعه 

تبديل شده است و با هيچ مدرسه اي مماشات نخواهيم كرد. 
زيني وند با اشاره به اينكه تعداد معدودي از مدارس غيردولتي تخلف 
مي كنند و حيثيت، كيان و هويت اين مدارس را زير س��ؤال مي برند و 
باعث بدبيني تمام جامعه مي شوند، خاطرنشان كرد: بنابراين وظيفه 
داريم براي حمايت از تمام مدارس غيردولتي با آن تعداد معدود و قليل 

مدارس متخلف، برخورد كنيم. 
مديركل س��ازمان مدارس غيردولتي وزارت آموزش و پرورش با بيان 
اينكه از همه مهم تر موضوع حق مردم و برخورد با مدارس��ي است كه 
تخلف مي كنند، گفت: براي نخس��تين بار امسال ستادهاي نظارت بر 
مدارس را در برخي تش��كيل داديم و بازديدها و نظارت ها را جدي تر 
كرديم، حتي به مناط��ق اختيار داديم كه اگر مدرس��ه اي تخلف كرد 

همان جا با آنها برخورد شود.

رئيس سازمان غذا و دارو:
»عامل سوم« به داد داروخانه ها رسيد

رئي�س س�ازمان غ�ذا و دارو از اجراي 
طرح عامل سوم براي پرداخت مطالبات 
عقب مانده داروخانه ها از سوي سازمان 
بيمه تأمين اجتماعي خب�ر داد و گفت: 
اين در حالي اس�ت كه در سازمان بيمه 
سلامت ايرانيان با گرفتاري زيادي در اين 
زمينه مواجهيم و اگر اين روند ادامه يابد، 
زنجيره تأمين دارو دچار مشكل مي شود. 
دكتر رسول ديناروند درباره به كارگيري طرح عامل سوم براي پرداخت 
مطالبات داروخانه ها گفت: از حدود يك سال گذشته جلساتي در اين 
زمينه ميان وزراي بهداشت و رفاه و مسئولان هر دو دستگاه برگزار شد. 
بر همين اساس بود كه اجراي طرح عامل سوم هم براي داروخانه ها و 
هم براي بيمارس��تان ها به نتيجه رس��يد. در اين راستا در حال حاضر 
شاهديم كه در بسياري از استان ها عقب ماندگي  مطالبات داروخانه ها 

در حال جبران است. 
وي درباره ميزان پرداخت هايي كه تاكنون از س��وي تأمين اجتماعي 
صورت گرفته اس��ت، گفت: س��ازمان تأمين اجتماعي تاكنون حتي 
مطالبات برخي داروخانه ها را تا بهمن ماه نيز پرداخت كرده است و اين 
موضوع بسيار مناسب است كه داروخانه بتواند مطالباتش را تا بهمن ماه 
دريافت كند، اين يعني عقب ماندگي فقط سه ماه است و اين وضعيت 

از نظر ما عادي است. 
ديناروند با بيان اينكه مش��كل و گرفتاري بزرگي در زمينه پرداخت 
مطالبات داروخانه ها از سوي سازمان بيمه س��لامت ايرانيان داريم، 
ادامه داد: اين س��ازمان عقب ماندگي بيش��تري در ح��وزه پرداخت 
مطالبات داروخانه ها دارد، خوشبختانه در سازمان تأمين اجتماعي 
وضعيت پرداخت ها در حال نزديك ش��دن به شرايط عادي است اما 
سازمان بيمه سلامت ايرانيان هفت تا هشت ماه به داروخانه ها بدهكار 
است و واقعاً اين موضوع براي داروخانه ها و بيمارستان ها بحران ساز 
مي شود، به طوري كه اگر اين روند ادامه يابد، زنجيره تأمين دارو دچار 

مشكل مي شود. 

بيژن سوراني
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